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GEMEENTE WEMMEL 
gemeenteraad donderdag 1 juli 2010 

 
Besluitvorming 

 

 
 
Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 
 
Aanwezig :  de heren Carpriau Bernard, Schepen-Voorzitter, Andries Christian, 

burgemeester, Van Langenhove Marcel, Mertens Roger, Vander Voorde 
Herman, Mevr. Van der Straeten Monique, Schepenen, Belgrado Louis, 
Verhasselt Jan, Mw. Govaere-Laurent, Noltincx Didier, Mw. Van 
Cauwenberghe, Coomans de Brachène Thierry, De Visscher Raf, Mevr. Sarels 
Jeannine, Galluccio Roberto, Vansteenkiste Walter, Mevr. Moreau Jacqueline, 
Verbist Eugène, De Lille Robert, Mevr. Dewell Nathalie, Mw. Van Baden, 
raadsleden en  Mevr. Luykx Johanna, Secretaris 

 
Verontschuldigd :  de Heren Stevaert Tony en Stubbe Alain 
 
 
De voorzitter opent de zitting.  
 
De secretaris geeft  lezing van het PV van voorgaande zitting hetwelke door de raad EENPARIG 
wordt goedgekeurd. 
Raadslid Van Steenkiste stelt dat hij vorige raad gevraagd had te notuleren dat wat  het 
schoolregelement betreft , er over hoofdstuk 20 werd gestemd. 
 
 
OPENBARE ZITTING 
 
1. Goedkeuring rekening 2009 : met 18 stemmen voor bij 3 onthoudingen ( Galluccio 

Roberto, Verbist Eugène, De Lille Robert )  
 Deze rekening sluit af met een positief boekhoudkundig resultaat op de gewone dienst en 

de buitengewone dienst van respectievelijk 6.275.737,49€ en 161.877,13€ 
2. Rekening Kerkfabriek Sint-Engelbertus - dienstjaar 2009 : met 19 stemmen voor en 2 tegen 

( Galluccio Roberto, De Lille Robert )  
3. Aanpassing belastingreglement op het gebruik van het openbaar domein : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 



 De belasting wordt vermeerderd met een forfait van 50€ en bij bouwwerken wordt de 
aanvangsdatum gelijkgesteld met de datum van de aanvang der werken. 

4. Aankoop tentoonstellingspanelen. Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze. : met 
17 stemmen voor 1 tegen ( Verhasselt Jan ) bij 3 onthoudingen ( Vander Voorde Herman, 
De Visscher Raf, Vansteenkiste Walter )  

5. Herziening BPA "Centrum" en BPA "Sint-Engelbertus" -kennisname van de resultaten van 
het openbaar onderzoek en definitieve aanneming :  

 Dit punt wordt in voortzetting gezet naar de volgende gemeenteraad met 12 stemmen voor 
en 7 tegen ( Vander Voorde Herman, Belgrado Louis, Verhasselt Jan, De Visscher Raf, 
Vansteenkiste Walter, Mevr. Moreau Jacqueline, Mevr. Lucia Van Baden ) bij 2 
onthoudingen ( Van Langenhove Marcel, Mevr. Van der Straeten Monique )  

6. NGBS - goedkeuring schoolreglement :  
 De voorzitter maakt kenbaar dat er 3 amendementen werden ingediend door (B. Carpriau, 

R. Mertens, M-F Govaere-Laurent, D. Noltincx, F. Van Cauwenberghe, T. Coomans de 
Brachène, J. Sarels, R. Galluccio, E. Verbist, R. De Lille, N. Dewell) 

 
  1. Amendement bij artikel 1 :  
 Te Schrappen :"met uitzondering van Hoofdstuk 20 dat werd goedgekeurd in de 

gemeenteraadszitting van 1 april 2010". 
 Dit amendement wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor en 9 tegen ( Van Langenhove 

Marcel, Vander Voorde Herman, Mevr. Van der Straeten Monique, Belgrado Louis, 
Verhasselt Jan, De Visscher Raf, Vansteenkiste Walter, Mevr. Moreau Jacqueline, Mevr. 
Lucia Van Baden ) 

 
 2. Amendement bij artikel 52 §4 :  
 Tekst te vervangen door §4 "Nederlands is de onderwijstaal van de school. Ouders 

moedigen hun kinderen aan  Nederlands te leren." 
 Dit amendement wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor en 9 tegen ( Van Langenhove 

Marcel, Vander Voorde Herman, Mevr. Van der Straeten Monique, Belgrado Louis, 
Verhasselt Jan, De Visscher Raf, Vansteenkiste Walter, Mevr. Moreau Jacqueline, Mevr. 
Lucia Van Baden )  

 
 3. Amendement bij artkel 7§4, 3de zin :  
 Toevoegen : " en onverwijld vermeld aan het College van Burgemeester en Schepenen." 
 Dit amendement wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor en 9 tegen ( Van Langenhove 

Marcel, Vander Voorde Herman, Mevr. Van der Straeten Monique, Belgrado Louis, 
Verhasselt Jan, De Visscher Raf, Vansteenkiste Walter, Mevr. Moreau Jacqueline, Mevr. 
Lucia Van Baden )  

 
 Het aldus geamendeerd schoolreglement wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor en 9 

tegen ( Van Langenhove Marcel, Vander Voorde Herman, Mevr. Van der Straeten 
Monique, Belgrado Louis, Verhasselt Jan, De Visscher Raf, Vansteenkiste Walter, Mevr. 
Moreau Jacqueline, Mevr. Lucia Van Baden )  

 
7. NGBS - Bekrachtiging : aanwending voor beleidsondersteuning - TIVOLI : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 



8. FGBS - Bekrachtiging : aanwending voor beleidsondersteuning - TIVOLI aan de 
Gemeentelijke Franstalige Basisschool : 12 lestijden ten laste van het werkingsbudget van 
de gemeente : met 17 stemmen voor bij 4 onthoudingen ( Vander Voorde Herman, 
Verhasselt Jan, De Visscher Raf, Mevr. Lucia Van Baden )  

9. Motie over de weerslag van het decreet "inschrijvingen" van de Franse Gemeenschap voor 
de gezinnen in Wemmel :  

 Raadslid Verbist brengt een amendement naar voor : 
  - Punt 2 wordt aangepast als volgt : 2. zo snel mogelijk tegen de regering van de Franse 

gemeenschap- en in het bijzonder minister Simonet bevoegd voor Onderwijs een 
spoedprocedure voor het Grondwettelijk Hof in te leiden. Dit amendement wordt 
goedgekeurd met 12 stemmen voor, 7 tegen  ( Vander Voorde Herman, Belgrado Louis, 
Verhasselt Jan, De Visscher Raf, Vansteenkiste Walter, Mevr. Moreau Jacqueline, Mevr. 
Lucia Van Baden ) bij 2 onthoudingen ( Van Langenhove Marcel, Mevr. Van der Straeten 
Monique ) 

 De aldus geamendeerde tekst van de motie wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor, 7 
tegen ( Vander Voorde Herman, Belgrado Louis, Verhasselt Jan, De Visscher Raf, 
Vansteenkiste Walter, Mevr. Moreau Jacqueline, Mevr. Lucia Van Baden ) bij 2 
onthoudingen ( Van Langenhove Marcel, Mevr. Van der Straeten Monique ) 

 
 
GEHEIME ZITTING 
 
10. FGBS - Bekrachtiging aanstelling tijdelijke kinderverzorgster aan de Gemeentelijke 

Franstalige Basisschool - 8 lesuren ten laste van het werkingsbudget van de gemeente : 
Michèle DEGRAVE : met 17 stemmen voor 1 tegen bij 3 onthoudingen 

 
 
MONDELINGE VRAGEN : 
 
1. Raadslid De Lille : 
 
 Stelt een vraag aan Schepen Vander Voorde betreffende het verwijderen van graffiti. 
 Schepen Vander Voorde stelt dat er een onderscheid dient te worden gemaakt tussen 

gemeentelijke en niet gemeentelijke gebouwen. Hij meldt dat de gemeente een firma heeft 
ingeschakeld. Hij meldt tevens dat de straatnaamborden vervangen zullen worden en dat de 
graffiti op gemeentelijke gebouwen verwijderd zullen zijn tegen volgende raad 
(september). 

 
2. Raadslid De Visscher : 
  
 Vraagt hoever het staat met de verwarming in de nieuwe locatie van het jeugdhuis. 
 Schepen Vander Voorde antwoordt dat de werken hiervoor in eigen beheer zullen worden  

uitgevoerd en dat hij desbetreffend een plan zal opstellen. 
 
 
 
 



3. Raadslid Van Steenkiste : 
 
 Vraagt :  
 a) wat het parkeerplan op de markt inhoudt. Hij meldt dat de stenen loskomen en dat er 

verleden week een dame zwaar ten val kwam. 
 De Burgemeester stelt dat hij hiervan op de hoogte is en dat hij persoonlijk aanwezig was. 

De dame in kwestie werd trouwens opgenomen in het ziekenhuis. Hij stelt dat dit probleem 
dringend zal worden aangepakt. 

 
 b) wat de kost is van de kontrole door de politie op de trouwstoeten. 
 De Burgemeester antwoordt dat de bevolking zeer tevreden was met het optreden van de 

federale politie ( in samenwerking met de politie AMOW) en dat er ingevolge deze controle 
geen inbraken in Wemmel waren en ook minder trouwstoeten. 

 Raadslid Van Steenkiste vraagt waarom er geen andere middelen worden ingezet zoals o.a. 
een dialoog met de inrichters van de trouwstoeten. 

 
 c) waarom de avondmarkt werd afgeschaft : 
 De Burgemeester antwoordt dat er , na evaluatie werd vastgesteld dat er praktisch geen 

volk meer naar de avondmarkt komt en dat er beter moet worden uitgezien naar het 
promoten  van andere activiteiten. 

 Raadslid Van Steenkiste stelt dat er een vernieuwd initiatief moet komen. 
 Schepen Van der Straeten zegt dat zijzelf en Schepen Van Langenhove zich onthouden 

hebben voorwat betreft de afschaffing van de avondmarkt. 
 Raadslid de Visscher stelt dat een bepaalde vereniging, die een stand had op de avondmarkt 

werd aangeklaagd door de Burgemeester betreffende hun gedrag. 
 De Burgemeester stelt dat het geenszins bij hen ligt dat de avondmarkt werd afgeschaft. 
 
 d) Raadslid Van Steenkiste brengt het projekt van antwoord van het College op de klacht 

van het Kartel betreffende de verkiezingen te berde. 
 De Burgemeester stelt dat dit antwoord, dat nog niet werd ondertekend, noch verzonden en 

bijgevolg nog een geheim karakter heeft (Collegebeslissing) op onrechtmatig wijzen door 
Schepen Vander Voorde werd doorgespeeld aan het Kartel en dat dit neerkomt op een 
manifest misbruik van het inzagerecht. 

 
4. Raadslid Verbist : 
 
 a) meldt dat wat de werken aan de Alboom betreft er nog steeds geen verandering is. 
 b)meldt de overlast in het park van de residentie (tot 2 uur 's nachts) en vraagt of het 

speelpleintje niet kan verplaatst worden. 
 c) vraagt of het normaal is dat gemeentelijke bedienden weigeren om nederlandstalige 

oproepingsbrieven om te ruilen voor franstalige. De Burgemeester stelt dat hij het 
betrokken personeelslid tot de orde heeft geroepen. 

 
5. Raadslid Van Cauwenberge:  
 
 Stelt dat er wel weigering tot inschrijving zou zijn in de nederlandstalige school, op basis 

van taalkennis. 



6. Raadslid Coomans de Brachène : 
 
 Meldt dat er sedert jaren gewacht wordt op het plaatsen van de ringvuilbakken en vraagt 

zich af wie er zich in de milieudienst tegen verzet of het project vrijwillig tegenhoudt. 
 Schepen Vander Voorde antwoordt dat hij verscheidene malen aan de secretaris vroeg 

hierover een nota aan de milieudienst te maken, wat zij ook deed, doch zonder resultaat. 
 Raadslid Coomans de Brachène zegt dat hij dezelfde vraag op elke vergadering van de raad 

zal stellen. 
 
7. Raadslid Noltinck : 
 
 a) vraagt of het waar is dat het Vlaams Gewest op zoek is naar terreinen voor de zigeuners. 
 Schepen Vander Voorde antwoordt hierop dat dit inderdaad reeds verscheidene malen werd 

gevraagd, doch dat er telkens negatief werd op geantwoord. 
 b) vraagt of erop het hondenpleintje ook hondepoepzakjes, vuilbakjes en banken voorzien 

zijn. De Burgemeester antwoordt dat dit inderdaad het geval is. 
 
8. Raadslid Sarels : 
 
 Stelt dat iemand een klacht bij de post heeft ingediend betreffende de taal van het bericht, 

bij het afleveren van een aangetekende brief, die niet kan worden ontvangen. 
 De Voorzitter stelt dat betrokkene, die in de zaal aanwezig is, niet gemachtigd is dit 

persoonlijk uit te leggen maar dat hij desbetreffend een brief mag richten aan het College 
om het probleem uit te leggen. 

 
9. Raadslid Belgrado : 
 
 Stelt dat indien er teveel vuilbakken worden aangebracht er minder vuilzakken zullen 

worden verkocht. 
 
10.  Schepen Vander Voorde neemt de brief van het College die nog niet werd ondertekend en 

onterecht publiek werd gemaakt, betreffende de klacht over de oproepingsbrieven bij de 
verkiezingen, terug bij raadslid Van Steenkiste die deze brief ten onrechte wenste publiek te 
maken, ondanks het geheime karakter van Collegebeslissingen en overhandigt deze aan de 
secretaris. 

 
 
 
Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 
werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 31 juli 2010 
 
 
Wemmel, 13 juli 2010 
 
In opdracht : 
De secretaris dd. de voorzitter 
(g) Mw. J. LUYKX (g) B. CARPRIAU 



 


